

持續進修發展計劃

Programa de Desenvolvimento e
Aperfeiçoamento Contínuo

2020-2023

齊進修

Juntos no aperfeiçoamento

創未來

Criamos um futuro melhor



2020 – 2023

Continuing Education Development Plan

A range of English courses and examinations for Macao residents aged 15 or above

持續進修發展計劃

一系列英語課程和考試為年滿15歲或以上的澳門居民而設

All courses taught by internationally-qualified and experienced native English-speaking teachers

所有課程均由具有國際資格並以英語為母語的資深導師授課

Our Secondary level courses provide students with the opportunity to improve their pronunciation and build confidence in using English. Lessons include tasks and activities covering speaking, listening, reading and writing skills.

我們的中學課程為學生提供一個平台，幫助其改善發音和建立使用英語的自信。課程內容包括涵蓋聽說讀寫技能的各種學習任務和活動。



ENGLISH CLUB* (Intermediate and Upper-Intermediate Levels)

Course Benefits:

- Learn functional language for real life communication
- Expand your vocabulary and grammar knowledge on a range of topics
- Collaborate and communicate with students of your own age
- Have access to personal support in a small group environment
- Review lesson content online to improve retention and recall

英語興趣班* (中級及高中級)

課程特點：

- 學習日常生活中用到的實用語言技能
- 擴闊一系列不同主題的詞彙和語法知識
- 與同齡學生合作並進行交流
- 在小班的環境中提供個別支援
- 可在線複習課堂所教內容以加深記憶



General English* (Beginner to Advanced Levels)

Our General English courses for Adults provide students with the opportunity to expand their practical speaking skills for real life situations.

Course Benefits:

- Expand your vocabulary and grammar knowledge on a range of topics
- Engage with others in meaningful conversations on current events
- Review lesson content online to improve retention and recall

日常英語* (入門級至高級)

我們的成人課程為學生提供練習日常英語會話的機會。

課程特點：

- 擴闊一系列不同主題的詞彙和語法知識
- 與他人就時事進行有意義的討論
- 可在線複習課堂所教內容以加深記憶

Business English* (Pre-intermediate to Advanced Levels)

Our Business English courses provide students with the opportunity to develop practical language skills for their working environments.

Course Benefits:

- Expand vocabulary and grammar for the workplace
- Improve speaking skills through a range of work-related topics
- Develop business writing skills
- Communicate with other like-minded individuals
- Review lesson content online to improve retention and recall

商務英語* (初中級至高級)

我們的商務英語課程為學生提供加強職場實用英語技能的機會。

課程特點：

- 擴闊職場所需的詞彙和語法知識
- 通過一系列工作相關主題提高會話能力
- 提升商務寫作技巧
- 加強與同業的溝通能力
- 可在線複習課堂所教內容以加深記憶

Coffee Morning (Elementary to Advanced Levels)

Our Adult Coffee Morning Programme encourages participants to discuss topical subjects in a relaxed, English-speaking classroom environment.

Course includes:

- Engage with others on a diverse range of topics
- Build confidence in a relaxed atmosphere
- Take part in real life discussions

上午課程 (初級至高級)



我們的成人英語課程（上午課程），鼓勵學生在輕鬆的課室環境內全程以英語討論各種話題。

課程特點：

- 與他人就各種不同話題互相交流
- 於輕鬆的環境中建立用英語溝通的信心
- 參與現實生活相關的話題討論



Programmes for Local Teachers

本地教師培訓課程

We offer a series of Teacher Training Courses for local English teachers looking to broaden their skills within the industry. Please contact our staff or visit www.efa.edu.mo to find out more.

我們現提供一系列提高本澳英語教師專業技能的培訓課程。欲知詳情，請聯絡本中心職員或瀏覽 www.efa.edu.mo。

Examinations and Preparation Courses

考試及預備課程

IELTS Preparation Course*

This course is ideal for students planning to gain IELTS accreditation to enhance their work or study options.

Course Benefits:

- Identify and explore the required skills (speaking, listening, reading and writing)
- Examine the assessment criteria and what is needed to achieve the band scores
- Develop techniques and practise a range of test exercises

雅思預備班*

此課程適合計劃取得雅思英語能力認證以增加工作或學習機會的學生。

課程特點：

- 明確並探索需要加強的技能（聽、說、讀、寫）
- 審視考試範圍及達到目標分數的要求
- 訓練應試技巧並進行一系列模擬練習



Examinations and Preparation Courses

Trinity College London Graded Examinations in Spoken English (GESE)

We offer students the chance to gain recognition for their English skills by enrolling on a GESE examination. GESE is a one-to-one conversation with a Trinity examiner from the UK and is one of the most popular and trusted series of English language examinations for testing speaking and listening skills.

Exam Benefits:

- GESE builds confidence in English language communication. Examinations assess what students can do in English, rather than just what they can remember.
- The 12-grade system provides a clear progression pathway, motivating learners to progress to the next level.
- Internationally-recognised certificates demonstrate students' ability to communicate in English when applying for jobs or study courses.

GESE Preparation Courses*

This short, intensive course provides students with the opportunity to practise the skills and language content required to sit a GESE examination.

Course Benefits:

- Increase listening and speaking to prepare for all examination tasks
- Develop use of the needed language functions
- Improve skills and confidence to initiate and take control of conversations

考試及預備課程

倫敦聖三一英語口語等級考試 (GESE)

TRINITY
COLLEGE LONDON
Approved Service Provider

學生可通過參加倫敦聖三一英語口語等級考試 (GESE)，為自身的英語能力取得認證。在GESE考試中，考生會與來自英國的聖三一考官進行一對一的對話。在測試英語聽說能力方面，GESE是最受歡迎和認可的考試之一。

考試特點：

- GESE有助學生建立以英語交流的自信。考試會評估學生運用英語的能力，而非單靠記憶
- 考試分為12級，清晰的分級制度有助激勵學生提高英語水平
- 證書獲國際認可，有助學生在求職或深造時證明其英語溝通能力

GESE 預備課程*

此短期強化課程為學生提供機會練習參加GESE考試所需的語言技能和知識。

課程特點：

- 強化聽說練習，為應對各種考試任務做好準備
- 加強使用所需的語言能力
- 提高展開和主導對話的技能和自信

Refunds are not available after a student has successfully enrolled on any of our courses.
任何課程在成功報讀後均不予退款。

DSEJ regulations

- All programmes are available to Macao residents aged 15 and above, and are subject to DSEJ approval.
- All teachers are approved by the DSEJ to teach CEDP registered programmes.
- Students are required to attend a minimum of 70% of a programme to be classified as having completed it. This completion entitles the student to receive a government deposit refund.
- Enrolment for each course is closed after the start of each course.
- Course fees for each programme are subject to DSEJ approval and are published on the course timetable of each course session.

教育局規定

- 所有課程的對象均為年滿15歲或以上之澳門居民，並視乎教育局審批
- 所有老師均獲教育局認可，可教授已納入「持續進修發展計劃」的課程
- 學生的出席率須至少達到70%，方視為已完成課程並獲得政府退回的保證金
- 課程開始後即停止報名
- 課程費用均以教育局審批為準，並列於課程時間表內



Course Features:

- All courses taught by native English-speaking teachers
- Graded certificate of attendance issued to all students upon completing a course
- Small class sizes

課程特點：

- 所有課程均由英語為母語的導師授課
- 所有學生在完成課程後均獲頒發相應級別的出席證書
- 採用小班制教學

English for Asia Learning Centre – Macao 亞洲英語學習中心 – 澳門

DSEJ Licence nos. 教育局註冊牌照編號: 319/2004, 450/2012

Avenida da Praia Grande, n.º 599, Edif. Comercial Rodrigues, 10.º andar "E", Macau
澳門南灣大馬路599號羅德禮商業大廈10樓E

+853 2870 5784

+853 2855 0736

macao@englishforasia.com

English for Asia - Macao

www.macauenglish.com



Contact Us 聯絡我們

For more details on any of the courses or services listed above, please speak to our Learning Centre staff.
如欲了解上述課程或服務詳情，歡迎與我們的學習中心職員聯繫。